
Danes spet vroče
na skupščini Vzajemne
Prerivanje za nadzorni svet Vimenu 860.000 zavarovancev
bodo odločali, kdo bo v prihodnje nadziral njihov denar
Ljubljana - Prerivanje za nad-
zor nad denarjem Vzajemne
zdravstvene zavarovalnice bo,
kot kaže, najbolj vroč del da-
našnje 20. skupščine zavaro-
valnice. Razpravljali bodo tudi
o predlogu, da bi del dobič-
ka uporabili za znižanje premij.
Skupščina zavarovalnice bo za
javnost zaprta.

Milena zupanic

Na skupščini Vzajemne - lani je
imela 860.000 zavarovancev, ki so
za svoje zdravje vplačali 249 mili-
jonov evrov premij - bodo glasova-
li o predlogu za razrešitev treh (od
sedmih) članov nadzornega sveta.
»Padla« naj bi predsednica nadzor-
nega sveta Aleksandra Podgornik,
poleg nje pa še druga dva člana
nadzornega sveta iz Štajerske, Bri-
gita Ačimovič in Boris Pipan.

»Vse obtožbe so nelogične, nere-
alne in smešne. Ostro jih zavračam.
Zagotavljam, da je nadzorni svet de-

loval v skladu z zakonom in pred-
pisi ter v interesu zavarovancev,« je
včeraj za Delo povedala Aleksan-
dra Podgornik, sicer direktorica
Štajerske gospodarske zbornice.
Kakšni so razlogi za razrešitev?

Po besedah Rajka Stankoviča iz
Društva malih delničarjev, ki kan-
didira skupaj s Šimetom Ivanjkom
in Gordanom Šibičem za novega
člana nadzornega sveta, je nad-
zorni svet zavlačeval postopke za
imenovanje uprave čez zakonske
okvire. »Šele odločba AZN (Agen-
cija za zavarovalni nadzor) je prisi-
lila nadzorni svet, da je imenoval
upravo,« je dejal. Po drugi strani pa
je predsednica nadzornega sveta
menda ponaredila zapisnik seje,
na kateri je bila imenovana tudi
tretja članica uprave Karmen Po-
nikvar, a ker »Podgomikova tega
ni protokolirala, Vzajemna do da-
nes še nima tretje članice uprave«.
Gre za sum kaznivega dejanja in po
Stankovičevih besedah se z zadevo
zdaj ukvarja policija.

Na policiji nam včeraj ni uspe-
lo preveriti, ali se (še) ukvarjajo z

zapisnikom Vzajemne ali ne. Pod-
gomikova je dejala, da policija z
njo ni vzpostavila stika, torej se po
njenem mnenju s tem ne ukvarja.
»Zapisnik, ki ga ima uprava, je bil
sprejet z večino glasov na nadzor-
nem svetu. Nemogoče je, da bi bil
ponarejen. Očitek je smešen.« Se-
demčlanski nadzorni svet je na-
mreč najprej soglasno potrdil dvo-
člansko upravo (Milojko Kolar in
Katjo Jelerčič), potem pa so hoteli
zaradi »zunanjih interesov imeno-
vati še nekoga tretjega«, je poveda-
la Podgomikova.

Pripoved Podgornikove je po-
polnoma drugačna kot Stanko-
vičeva tudi glede datuma imenova-
nja uprave: »Zakon ni popolnoma
jasen, v kolikšnem času jo je treba
imenovati. Da ne bi bilo kaj naro-
be, smo prosili AZN za navodila in
pozneje za podaljšanje roka. AZN
je določila skrajni rok, to je bil 7.
marec, in takrat smo upravo tudi
imenovali s sklepom za nastop
dela 1. maja.« Za avtentično razla-
go zakona so zaprosili tudi državni
zbor, a je še ni dal.
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